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خسارت خشکسالی در برخی مناطق به حدی 
که برداشت صورت نگرفت. به عنوان  بالا بود 

که  مثال خسارت خشکسالی در حدی بالا بود 
۱۰۰ هکتار غیرقابل برداشت بود.ایمانی از استمرار 

گفت: برخی  گندم تا ۲۰ شهریور خبر داد و  برداشت 
کار  گرانی حمل و نقل در پیک  کشاورزان به علت 

کز خرید نمی دهند ... گندم خود را تحویل مرا

نوسازی یک میلیون کولرگازی فرسوده 
که دو سوم هزینه آن را  کشور نوسازی می شوند  گازی در  کولر  گفت: یک میلیون دستگاه  کشور  سخنگوی صنعت برق 
گرفته ۵  دولت پرداخت می کند.مصطفی رجبی مشهدی سخنگوی صنعت برق کشور ، اظهار کرد: طبق برآورد های صورت 
که مصرف برق بسیار زیادی دارند.او افزود: وزارت  گرمسیر استفاده می شوند  گازی فرسوده در مناطق  کولر  میلیون دستگاه 
کم  گازی نو و  کولر های  نیرو و سازمان برنامه و بودجه طرحی را ارائه داده اند تا یک میلیون از این دستگاه ها تعویض شوند و 
مصرف جایگزین دستگاه ها پرمصرف قدیمی شوند.سخنگوی صنعت برق کشور بیان کرد: البته این طرح به کمک صاحب 
کولر های جدید را دولت و یک سوم مابقی را مردم، یعنی صاحبان  که دو سوم از مبلغ  خانه ها انجام می شود به طوری 
گازی  کولر  که بر اساس آن یک میلیون دستگاه  کولر پرداخت می کنند.رجبی مشهدی ادامه داد: این اولین طرحی است 
کرد: در حال حاضر در حال  کولر های فرسوده نوسازی خواهند شد.او تصریح  نوسازی می شوند و در طرح های آینده تمام 
انعقاد قرارداد با شرکت های ساخت کولر گازی داخلی هستیم که تا چند هفته آینده کولر های جدید تحویل داده می شوند.
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عضو کمیسیون انرژی مجلس عنوان کرد: 

پسکرانه بنادر؛ محلی برای 
فعالیت های صنعتی و تولیدی 

کرد: نماینده مردم هرمزگان در مجلس اعلام 

احداث نیروگاه و تامین برق در 
منطقه  ویژه اقتصادی پارسیان

یک مقام مسوول:

هزاران تن موز در گمرک در حال فساد است 

پرونده مسکن مهر به زودی بسته می شود

مصرف برق ۸۵۰ هزار مشترک
۲۰ برابر کم مصرف ها

 گروه اقتصادی// 
کارخانجات  کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه باید ایجاد  عضو 
گفت: دولت  گیرد،  تولیدی و صنعتی در پسکرانه بنادر به عنوان یک قانون مدنظر قرار 
باید در زمینه انتقال صنایع به نوار ساحلی مکلف شود و بودجه لازم در این خصوص را 
گسترش  تخصیص دهد.فریدون عباسی دوانی  در رابطه با مزایای انتقال صنایع بزرگ یا 
فازهای توسعه ای صنایع، همچون فولاد در پسکرانه بنادر، اظهار داشت: در این رابطه 
کنیم و ببینیم قرار است از مواد اولیه وارداتی  ابتدا باید در مورد مواد اولیه تولید صحبت 

گیریم. کار  کنیم یا مواد اولیه داخلی را به  استفاده 
این  بدانیم  باید  دارد  وجود  کشور  مورد  در  که  ای  اولیه  مواد  مورد  در  داد:  ادامه  وی 
کارخانجات تولیدی  گر قصد داریم  کم آب قرار دارند و ا مواد بیشتر در نواحی خشک و 
کنیم باید بتوانیم زیرساخت مناسب حمل و نقل از  و صنعتی را به نوار ساحلی منتقل 
جمله خطوط ریلی مورد نیاز برای انتقال مواد اولیه به سمت نوار ساحلی جنوبی کشور را 
کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه در عین حال  کنیم.عضو  ایجاد 
باید بدانیم هدفگذاری اصلی در مورد بخش تولید وصنعت، صادرات است یا استفاده در 
کرد: حمل و نقل هزینه بر است  داخل و تامین نیاز داخلی را در اولویت قرار داده ایم، بیان 

کنیم باید در جانمایی خود دقت به خرج دهیم. گر قصد داریم صنایع جدید ایجاد  و ا
کدام  کنیم و بدانیم از  که باید به آن توجه  عباسی افزود: بازار مصرف دیگر مساله ای است 
مسیر می توانیم به بهترین شکل ممکن صادرات و توزیع را مدنظر قرار دهیم.وی با اشاره 
به اینکه باید انتخاب ساختگاه صنایع به درستی و بر مبنای مسائل علمی، اقتصادی و 
گفت: نوار ساحلی جنوبی و به ویژه پسکرانه بنادر جنوبی محل  بازار مصرف انجام شود، 
کرد  مناسبی برای فعالیت های صنعتی و تولیدی است و می توان از آب دریاها استفاده 

تا نیازی به انتقال خط تولید آب نداشته باشیم. 
عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه در مورد صنایع آب بری که 
کرد: در این خصوص باید هزینه و فایده را محاسبه  کشور وجود دارد، خاطرنشان  در مرکز 
کنیم و به بهترین شکل ممکن بتوانیم از دوره مفید آنها بهره ببریم؛ اما به صورت کلی باید 
گام برداریم و صنایع و تولید را به سمت نوارساحلی منتقل  در راستای توسعه دریا محور 
کارخانجات تولیدی و صنعتی در پسکرانه بنادر  کید بر اینکه باید ایجاد  کنیم.عباسی با تأ
کرد: در عین  گیرد و دولت نسبت به آن مکلف شود، بیان  به عنوان یک قانون مدنظر قرار 
حال بودجه مورد نیاز در این رابطه اختصاص یابد تا بتوانیم از ظرفیت دریایی و بندری 
کشور به بهترین شکل ممکن استفاده کنیم و با توسعه و سرمایه گذاری، شرایط مناسبی 

کنیم. برای حوزه تولید و صنعت فراهم 

 گروه اقتصادی// 
کنون  گفت: با توجه به اینکه تا نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
اقدام جدی  نیروگاه  و احداث  برق  تامین  پارسیان در زمینه  اقتصادی  در منطقه ویژه 
صورت نپذیرفته است، ضروریست سازمان ایمیدرو با توجه به تفاهم نامه فی ما بین 
از طریق وزارت صمت  برق  تامین ۱۰ هزار مگاوات  که در خصوص  نیرو  و  وزارت صمت 
کند تا منطقه ویژه اقتصادی پارسیان نسبت به تامین برق  منعقد شده، ترتیبی اتخاد 
و احداث نیروگاه اقدامات لازم را به عمل آورد. احمد جباری با اشاره به نشست خود با 
علیرضا رزم حسینی وزیر صنعت، معدن و تجارت و وجیه الله جعفری مدیرعامل ایمیدرو 
تامین برق صنایع  لزوم  گفت: جهت اجرای طرح های مختلف توسط سرمایه گذاران، 
که این موضوع در نشست با وزیر  از طریق احداث نیروگاه برق امری مهم و حیاتی بود 
گرفت.نماینده غرب هرمزگان در مجلس  صمت و مدیرعامل ایمیدرو مورد پیگیری قرار 
پتروشیمی،  فولادی،  صنایع  استقرار  هدف  با  منطقه  داشت:این  ابراز  اسلامی  شورای 
آلومینیوم، آلومینا و صنایع دیگر در مرحله تامین زیرساخت های لازم است و بر طبق 
گذار می  سرمایه  و جذب  اولیه  زیر ساخت های  تامین  متولی  ایمیدرو  قانون سازمان 
که می بایست در این خصوص، اقدامات لازم به جهت تامین برق صنایع از طریق  باشد 
گفت: با توجه به اینکه  احداث نیروگاه صورت می پذیرفت.احمد جباری در این نشست 
کنون در منطقه ویژه اقتصادی پارسیان در زمینه تامین برق و احداث نیروگاه اقدام  تا
نامه فی  تفاهم  به  با توجه  ایمیدرو  نپذیرفته است، ضروریست سازمان  جدی صورت 
از طریق وزارت  که در خصوص تامین ۱۰ هزار مگاوات برق  ما بین وزارت صمت و نیرو 
صمت منعقد شده است، ترتیبی اتخاد نماید تا منطقه ویژه اقتصادی پارسیان نسبت به 
کمیسیون  تامین برق و احداث نیروگاه اقدامات لازم را به عمل آورد.عضو هیئت رئیسه 
عمران مجلس ابراز داشت؛ با توجه به  موارد مورد اشاره و بحث و تبادل نظرهای صورت 
پذیرفته در این نشست، علیرضا رزم حسینی وزیر صنعت، معدن و تجارت طی دستوری 
از جعفری مدیرعامل ایمیدرو خواست نسبت به احداث نیروگاه در منطقه ویژه اقتصادی 

پارسیان اقدامات لازم صورت پذیرد.
بزودی سهم شهرستان پارسیان از عوارض آلایندگی 
منطقه ویژه پارس جنوبی عسلویه پرداخت می شود

پارس  آلایندگی منطقه ویژه  از عوارض  پارسیان  گفت:  بزودی سهم شهرستان  جباری 
جنوبی عسلویه پرداخت می شود.در جلسه مجمع نمایندگان استان هرمزگان و دکتر 
کشور  کل سازمانامور مالیاتی  همتی استاندار هرمزگان با دکتر پارسا معاون وزیر و رئیس 
و معاونین آن در خصوص پرداخت عوارض و مالیات صنایع مستقر در استان در استان 
هرمزگان و نیز پرداخت عوارض ناشی از آلایندگی صنایع عسلویه به شهرستان پارسیان 
مجلس  در  هرمزگان  غرب  نماینده  جباری  پذیرفت.احمد  صورت  نظر  تبادل  و  بحث 
شورای اسلامی گفت: طی یکسال گذشته ضمن پیگیری های مستمر و مکاتبات متعدد 
با شخص رئیس جمهور، معاون اول ایشان و نیز دکتر نوبخت رئیس سازمان مدیریت و 
کشور، خواستار تمکین به قانون جهت پرداخت عوارض آلایندگی صنایع  برنامه ریزی 
شد  مصوب  امروز  جلسه  در  و  بودیم  شده  پارسیان  شهرستان  به  عسلویه  در  مستقر 
از سوی سازمان مدیریت و برنامه ریزی، سهم اختصاص  براساس درصد تعیین شده 

یافته به شهرستان پارسیان از عوارض آلایندگی منطقه عسلویه بزودی پرداخت شود.

 گروه اقتصادی// 
گمرک نشان از انباشت و فساد هزار تن موز  آمار 
افزوده  آن  حجم  به  همچنان  که  دارد  گمرک  در 
مصوبه  را  اتفاق  این  دلیل  کارشناسان  می شود. 
تصمیمات  بازار  و  تنظیم  ستاد  گذشته  سال 

یک شبه بدون توجه به نتایج آن می دانند.
که  کرد  اعلام  پیش  چندی  ایران  گمرک 
یا  شده  دپو  گمرک  در  موز  تن   ۳۰۰۰ حدود 
و  است  کشور  به  رسیدن  و  حمل  حال  در 
فوری  تا  خواست  کشاورزی  جهاد  وزارت  از 
نیاورانی،  کند.صدرالدین  تکلیف  تعیین 
ایران  کشاورزی  محصولات  اتحادیه  رئیس 
گفت وگو با ایلنا، درباره  اتفاق پیش آمده  در 
برای ترخیص موزهای مانده در گمرک، اظهار 
که  کرد: این مشکل به دو دلیل به وجود آمده 
یکی مصوبه های ضعیف و دیگری تصمیمات 
آن  نتایج  کارشناسی  بررسی  بدون  یک شبه 
تنظیم  ستاد   ۹۹ سال  داد:  ادامه  است.وی 
که فقط واردات موز به شرط  کرد  بازار مصوب 

صادرات سیب امکان پذیر است.
در  مصوبه  این  اینکه  بر  کید  تا با  نیاورانی 
افزود:  بود،  سیب  صادرات  تشویق  راستای 
کنندگان  تولید  بزرگ ترین  از  یکی  ما  کشور 
مصرف  ظرفیت  از  بیش  که  است  سیب 

دلیل  همین  به  می کند  تولید  سیب  داخلی 
برای حفظ قیمت در بازار داخلی و جلوگیری 
دارد.  ضرورت  آن  صادرات  باغداران،  زیان  از 
که  بود  نوروز  به  منتهی  ماه  وی؛  گفته  به 
دولت یکشبه تصمیم به ممنوعیت صادرات 
سیب  از  پر  انبارها  که  حالی  در  گرفت  سیب 
خود  تولید  برای  مشتری  باغداران  و  بود 
در  درست  اینکه  بیان  با  نداشتند.نیاورانی 
ازای  به  سیب  صادرات  برای  مناسب  زمان 

ثبت سفارش موز ممنوعیت اجرا شد، افزود: 
حالا دیگر زمان عرضه داخلی سیب درختی 
صادرات  برای  سیبی  دیگر  و  شده  سپری 
کیفیت  وجود ندارد و آنچه در انبارها نیز بوده 
است. داده  دست  از  را  خود  پسندی    بازار 
وی معتقد است؛ تصمیمات یکشبه و  بدون 
کنون هم شاهد فساد  کارشناسی موجب شد ا
کشور باشیم  هم موزهای وارداتی  سیب های 
که  پرسش  به  پاسخ  در  نیاورانی  گمرک!  در 

کرد: لازم  راهکار حل مشکل چیست، اظهار 
درختی  سیب  صادرات  تجارت  فرآیند  است 
صادرات  جاری  مقررات  طبق  موز  واردات  و 
همچنین  افزود:  شود.وی  انجام  واردات  و 
گیرد.  ثبت سفارش با بدون انتقال ارز انجام 
سایر  قبال  در  موز  سفارش  ثبت  نیاورانی 
عنوان  دیگر  راهکار  را  کشاورزی  محصولات 
در  می تواند  موز  سفارش  ثبت  گفت:  و  کرد 
که در حال  کشاورزی  قبال سایر محصولات 
حاضر در فصل تولید آن ها هستیم و ظرفیت 
این  از جمله  انجام شود.وی  صادرات دارند 
میوه های  و  صیفی  و  سبزی  را  محصولات 
اتحادیه  رئیس  برد.نائب  نام  هسته دار 
کید کرد: این به معنی  محصولات کشاورزی تا
لغو مصوبه ستاد تنظیم بازار نیست، مصوبه  
در  توجه سیب  قابل  تولید  به  توجه  با  ستاد 
تنها  و  بماند  باقی  خود  قوت  بر  باید  کشور 
شود.بر  اجرا   سیب  برداشت  فصل  زمان  در 
گزارش؛ چندی پیش معاون فنی  اساس این 
کالاها  گفته بود چون این  گمرک پیش از این 
از  و  تایید  آن  ارز  منشا  و  شده  سفارش  ثبت 
تخفیف استفاده نکرده است، گمرک می تواند 
کالا به جهت ممانعت از  نسبت به ترخیص 

کند. فسادپذیری آن اقدام 

 گروه اقتصادی// 
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه پرونده مسکن 
عمده  گفت:  می شود،  بسته  زودی  به  مهر 
امید  و  تدبیر  دولت  در  مهر  مسکن  واحدهای 

احداث شد. 
این  نقدینگی  تامین  افزود:   اسلامی،  محمد 
که از طریق خط اعتباری از بانک مرکزی  طرح 
باعث خلق بیش از ۵۴ هزار میلیارد تومان شده 
بود، از جمله مشکلات این طرح بود. بسیاری 
مکان هایی  در  مهر  مسکن  واحدهای  از 
و  زیرساختی  هیچ  از  که  بوند  شده  احداث 
امکانات زیربنایی برخوردار نبودند و گاها ایجاد 
از  شده  احداث  شهرک های  برای  زیرساخت 
کل  این  کل شهرک پر هزینه تر بود. در  ساخت 
کرد و منابع  پروژه هزینه هنگفتی را صرف خود 

دولت نیز اجازه تامین مالی آن را نمی داد. اما 
با لطف الهی و تلاش همه همکاران این پروژه 
که هم  گسترده ای شد  به اتمام رسید. تلاش 
نیمه  واحدهای  هم  شود  برطرف  ها  کاستی 

تمام به مردم تحویل شود.
حقوقی  مشکلات  به  اشاره  با  اسلامی 
پروژه  این  داد:  ادامه  مهر  مسکن  واحدهای 
دچار  که  متعددی  قراردادهای  از  بود  مملو 
عدم  بودند.  قراردادی  مشکلات  و  تناقضات 
دیگر  از  فنی  مشخصات  رعایت  و  کیفیت 
از  مجموعه ای  بود.  مهر  مسکن  مشکلات 
مسائل حقوقی قراردادی مالی اجرایی، فنی، 
وجود  واحدها  این  در  زیربنایی  تاسیسات 
لازم  سرانه های  باید  دیگر  سوی  از  داشت. 
مانند مدرسه، بازارچه، خانه بهداشت، پارک، 

که برای  کزی  سرای محله، مسجد و سایر مرا
این  در  است،  ضروریات  جزو  مردم  زندگی 
شهرک ها ایجاد می شد. این اقدامات با صدها 

میلیارد تومان هزینه انجام شد.
از  که  بودند  کسانی  افزود:  مسوول  مقام  این 
برای  پروژه  اما  بود  شده  دریافت  پول  آن ها 
مانده  باقی  بخش  بود.  نشده  تعریف  آن ها 
و  شده  شروع  پردیس  در  تازه  مهر  مسکن 
این  با همه  به سرعت پیش می رود.  انشاالله 
مهر  مسکن  پرونده  ماه ها  همین  در  وجود، 
کشور بسته می شود. ۲ میلیون و ۲۰۰ هزار  در 
تعریف  مهر  مسکن  پروژه  در  مسکونی  واحد 
که یک میلیون و ۴۰۰ هزار واحد در  شده بود 
گزار  این دوره دولت تکمیل شده و به مردم وا
در  گفت:  شهرسازی  و  راه  است.وزیر  شده 

با  و  دقیق  برنامه ریزی  با  و  طرح  این  امتداد 
را  ایجاد سازوکار مشخص، طرح مسکن ملی 
مرحله  در ۵  و  کشور  سطح  در  که  کردیم  آغاز 
کنون در  کردند. ا مردم در این طرح ثبت نام 
واحد مسکونی طرح  نقطه ۵۳۴ هزار  ۱۰ هزار 

اقدام ملی مسکن در دست اجرا قرار دارد. 
پایان  راه و شهرسازی در  محمد اسلامی وزیر 
ادامه داد: این ۱۰ هزار نقطه-پروژه برای مردم 
گفت:  کرده است. اسلامی در پایان  امید ایجاد 
و  سازمان یافته  فعال  چرخه  این  امیدواریم 
خط  یک  که  مسکن  عرضه  و  تولید  منسجم 
کرده پایدار باقی بماند و مردم  تولید را تعریف 
با این  از طریق این سازوکار و  همواره بتوانند 
زمان بندی  یک  در  شدن  دار  خانه  از  شیوه 

مشخص مطمئن باشند.

 گروه اقتصادی// 
مدیرعامل شرکت توانیر با اشاره به مصوبه مربوط 
گفت:  تعرفه مشترکان پرمصرف برق،  افزایش  به 
به  که  دارند  وجود  مصرف  پر  مشترک  هزار   ۸۵۰
برق  کم مصرف  مشترکان  برابر   ۲۰ متوسط  طور 

مصرف می کنند.
داشت:  اظهار  زاده«  متولی  »محمدحسن 
که  پر مصرف وجود دارند  ۸۵۰ هزار مشترک 
کم مصرف  به طور متوسط ۲۰ برابر مشترکین 
کشور ۸ میلیون  برق مصرف می کنند. ما در 

طرح  قالب  در  که  داریم  مشترک  هزار   ۵۰۰ و 
می کنند.  دریافت  رایگان  برق  عمومی  برق 
برابر  دو  که  هستند  هم  مشترک  هزار   ۸۵۰
مصرف  برق  نفر  هزار   ۵۰۰ و  میلیون   ۸ این 
بر  داد:  ادامه  توانیر  کنند.مدیرعامل  می 
ابتدا  شده  ابلاغ  ما  به  که  مصوبه ای  اساس 
هستند،  پرمصرف  بسیار  که  مشترکینی  به 
را  خود  مصرف  گر  ا می شود.  داده  اطلاع 
نخواهند  افزایش  مشمول  دادند،  کاهش 
مقدار  مصرف،  تداوم  صورت  در  اما  شد، 

مصرف مازاد آنها مشمول این مصوبه خواهد 
بارندگی  کاهش  خشکسالی،  گفت:  شد.وی 
و خروج بخش مهمی از نیروگاه های برق آبی 
از مدار و افزایش مصارف امسال باعث شد تا 
شبکه دچار مشکلاتی شود، اما با تلاش همه 
از این شرایط  توانستیم  کارکنان صنعت برق 
شرایط  که  آنجایی  از  حال  این  با  عبورکنیم. 
این  ما  برآورد  داشت  خواهد  تداوم  مذکور 
مدیریت  بایدبا  ماه  مرداد  پایان  تا  که  است 

کنیم. صحیح مصرف بر مشکلات غلبه 

 گروه اقتصادی// 
گفت:  کشور  گندمکاران  بنیاد ملی  رئیس  نایب 
از  گندم  تن  هزار   ۲۰۰ و  میلیون   ۴ آمار  بنابر 
کشاورزان خریداری شده که نسبت به سال قبل 

کاهش داشته است.  ۳۰ درصد 
ملی  بنیاد  رئیس  نایب  ایمانی   علیقلی 
وضعیت  آخرین  درباره   ، کشور  گندمکاران 
بنابر  کرد:  اظهار  گندم  تضمینی  خرید 
گندم از  آخرین  آمار ۴ میلیون و ۲۰۰ هزار تن 
که نسبت به مدت  کشاورزان خریداری شده 
داشته  کاهش  درصد   ۳۰ قبل  سال  مشابه 
مطالبات  درصد   ۹۲ پرداخت  از  است.او 
روند  امسال  گفت:  و  داد  خبر  گندمکاران 
رغم  به  گندمکاران  مطالبات  پرداخت 
شرایط اقتصادی تا حدودی مناسب بوده و 
کشاورزان رضایتمندی نسبی دارند.ایمانی با 
اشاره به اینکه برداشت در مناطق سردسیر در 

کی  برآوردها حا کرد:  بیان  انجام است،  حال 
که میزان خرید در این استان ها  از آن است 
که این امر موید  به بالای ۵ میلیون تن برسد 
کشور باید  که امسال بخشی از نیاز  آن است 
رئیس  شود.نایب  تامین  واردات  طریق  از 
ساله  همه  داد:  ادامه  گندمکاران  ملی  بنیاد 

گندم را به عنوان  کشاورزان ۲۵ درصد از تولید 
داری  نگه  مسائل  سایر  و  بذر  خودمصرفی، 
که امسال به سبب بازار آرد و نان در  می کنند 
بحث آزادپزها، بخشی از گندم تولیدی به این 
کشاورزان  سمت و سو رفته است، ضمن آنکه 
در  بذر  گرانی  و  تامین  مشکلات  دلیل  به 
از  بخشی  قبل،  سال 
برای  را  تولیدی  گندم 
داشتند. نگه  بذر 

اینکه  به  اشاره  با  او 
کم  و  خشکسالی 
اصلی  علت  بارشی 
تولید  محسوس  افت 
و خرید تضمینی گندم 
گفت: خسارت  است، 
برخی  در  خشکسالی 
بالا  حدی  به  مناطق 
عنوان  به  نگرفت.  صورت  برداشت  که  بود 
مثال خسارت خشکسالی در حدی بالا بود 
بود.ایمانی  برداشت  غیرقابل  هکتار   ۱۰۰ که 
خبر  شهریور  تا ۲۰  گندم  برداشت  استمرار  از 
گرانی  علت  به  کشاورزان  برخی  گفت:  و  داد 
گندم خود را تحویل  کار  حمل و نقل در پیک 

کز  که با این وجود مرا کز خرید نمی دهند  مرا
کشاورزان  تا  هستند  باز  آبان  پایان  تا  خرید 
گندم های نگه داری شده را تحویل  بتوانند 
با  مسئول  مقام  دهند.این  دولتی  بازرگانی 
نمی  برداشت  فصل  پایان  تا  اینکه  به  اشاره 
داشت،  واردات  میزان  از  دقیقی  برآورد  توان 
گندم بسته  کز خرید  که مرا کرد: تا زمانی  بیان 
کرد، اما  نشوند، نمی توان میزان نیاز را برآورد 
کوتاه  زمانی  فاصله  در  آنکه  سبب  به  دولت 
ثبت  گندم  مقداری  نشود،  چالش  دچار 
گندم های  کنون  که هم ا کرده است  سفارش 
گمرکات و حمل  از  ترخیص  وارداتی در حال 
به استان های مختلف هستند، اما میزان آن 

مشخص نیست.
ایمانی با اشاره به اینکه پتانسیل خودکفایی 
افزود: ۴ میلیون  کشور وجود دارد،  گندم در 
بر  که علاوه  گندم دیم است  اراضی  از  هکتار 
نهاده،  موقع  به  تامین  فنی،  نکات  رعایت 
مزرعه،  مدیریت  و  برداران  بهره  آموزش 
که  شرایط خشکسالی بر آن تاثیر بسزایی دارد 
امیدواریم در سال زراعی جدید شرایط جوی 
گندم مورد نیاز همانند  که  گونه ای باشد  به 

گذشته در داخل تامین شود. چند سال 

افت ۳۰ درصدی
گندم از کشاورزان خرید 


